



الرقم الخاص بضريبة القيمة المضافة: OM1100705853

رقم المستند: 10777958

تاریخ المستند: 09/02/2024

افنان مخا للتسوق

صندوق البريد 123456,

الرمز البريدي 512,

وادي العمد، محافظة البريمي،

سلطنة عمان

طلب حضور لعدم تقديم إقرار ضريبة القيمة المضافة لعام 2023 عن الفترة الأولى

طبقاً للمادة (72) من قانون ضريبة القيمة المضافة فإنه يجب على كل خاضع للضريبة أن يقدم إلى جهاز الضرائب إقراراً ضريبياً في غضون (30) يوماً التالية لانتهاء الفترة المحاسبية.
ونظراً لعدم تقديمكم إقرار ضريبة القيمة المضافة عن الفترة المذكورة أعلاه ، عليه ، وفقاً لأحكام المادة (206) من اللائحة التنفيذية لضريبة القيمة المضافة فإنه يرجى الحضور شخصياً إلى مقر جهاز الضرائب بمسقط وذلك لمقابلة الموظف المختص المذكور أدناه مع تقديم مايثبت صفتكم في تمثيل الخاضع للضريبة ، وذلك لسماع أقوالكم حول عدم تقديم الإقرار المشار إليه.

اسم الموظف المختص	اسم المديرية/الدائرة/القسم	التاريخ والوقت
ttttt	Al-Buraimi / مكتب الأمانة العامة للضرائب	18-02-2024 13:00

علماً بأنه في حالة عدم الحضور في الميعاد المحدد المذكور أعلاه ،سيتم فرض غرامة طبقاً للمادة (202) من اللائحة التنفيذية لضريبة القيمة المضافة.

جهاز الضرائب



ملحوظة: يرجى تجاهل هذا الإخطار في حال سبق لكم تقديم ما هو مطلوب.



ص.ب : 285، الرمز البريدي: 100 | مسقط ، سلطنة عُمان | هاتف: +968 24746996
P.O. BOX: 285, Postal Code: 100, Muscat, Sultanate Of Oman | TEL: +968 24746996

Call Center: 1020

www.taxoman.gov.om



VATIN: OM1100705853
Document Number: 10777958
Document Date: 09/02/2024

Kopalnia Piasku

P.O. Box 123456,
Postal Code 512,
Wadi Al Amd, Al-Buraimi,
Sultanate of Oman

**Summon for non-submission of VAT return for the
tax period Q1/2023**

As per Article (72) of the VAT Law, every Taxable person must submit to the Tax Authority, a quarterly VAT Return within (30) days following the end of the quarter.

It is seen from our records that you have NOT SUBMITTED VAT Return for the aforementioned period. Therefore, as per the provisions of Article (206) of the VAT Executive Regulations, you are requested to personally attend at the undermentioned address to meet the undermentioned person and present your authorized identity that represents the taxable person in order to hear your statement regarding the non-submission of the aforementioned return within the due date.

Employee Name	Directorate/Department/section name	Date and Time
Test PIT dev Jelena	Al-Buraimi/SGT Office	18-02-2024 13:00

Please note that in the event of non-attendance within the above mentioned specified period, a Penalty as stipulated in Article (202) of the VAT Executive Regulation shall be imposed.



ص.ب : 285، الرمز البريدي: 100 | مسقط ، سلطنة عُمان | هاتف: +968 24746996
P.O. BOX: 285, Postal Code: 100, Muscat, Sultanate Of Oman | TEL: +968 24746996

Call Center: 1020

www.taxoman.gov.om



Tax Authority



Note: please ignore this notice in case of the submission of the VAT return.



ص.ب : 285، الرمز البريدي: 100 | مسقط ، سلطنة عُمان | هاتف: +968 24746996
P.O. BOX: 285, Postal Code: 100, Muscat, Sultanate Of Oman | TEL: +968 24746996

مركز الاتصالات: 1020

www.taxoman.gov.om